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Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Marcel Struis KiwaAssurance  AC ODI/VDV (tanks) 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Remy Zwerus  SGS INTRON CCvD Ci 

Debby Schouten-Lomans Omgevingsdienst Brabant Noord CCvD / AC ODNL 

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Jens Visser RWS - Toehoorder 

Afwezig    

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Annemarie van Aalten IL&T - Toehoorder 

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van 

Floris Klink en Annemarie van Aalten. De agenda wordt  aangevuld met agendapunt 5.2, een 
analyse van de inspectiedata 6811. Agendapunt 7.1, de jaarrapportage BRL SIKB 7700 komt te 
vervallen omdat de data niet of niet op tijd zijn aangeleverd. Dit is niet in lijn met de afspraken die 
met het College zijn gemaakt. Voorgesteld wordt om een overleg in te plannen tussen de CI’s, de 
rapporteur en SIKB om te waarborgen dat volgend jaar de jaarrapportage wel tijdig aan het College 
gepresenteerd kan worden. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 6 december 2024 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering is besproken en met wat tekstuele aanpassingen 
vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag wordt door Henk Koster aangegeven dat bij de 
bestuursvergadering is vermeld dat er geen unanimiteit in besluitvorming in het College is geweest 
bij het besluit over de minimale oppervlakte van BRL SIKB 7700 vloeren. Met inachtneming van de 
toelichting door Henk heeft het bestuur ingestemd met het besluit van het CCvD. 
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Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. Met betrekking tot het verplicht met SIKB protocol 6702 
inspecteren van zuiveringtechnische werken geeft Kees Jonker aan dat er een toelichting op IPLO 
is geplaatst (zie: https://iplo.nl/regelgeving/regels-voor-activiteiten/zuiveringtechnisch-
werk/bodemvoorschriften/). Marc Bergijk vraagt zich af of dit via maatwerk met elk afzonderlijk 
bevoegd gezag geregeld moet worden of dat dit generiek geldt. Kees adviseert om dit vooraf af te 
stemmen met het bevoegde gezag, zo staat het ook beschreven op de site van IPLO. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Mededelingen 
3.1 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Henk Koster geeft aan dat het nieuwe concept verzamelbesluit 2026 op het Bal ter openbare kritiek 
is gepubliceerd. SIKB heeft daar op twee manieren inspraak op gegeven. De eerste betreft er één 
van procedurele aard, verzocht wordt om de stakeholders op een eerder moment te informeren 
over eventuele voorgenomen wijzigingen in beleid en wetgeving in plaats van heel laat in het 
traject. De tweede inspraakreactie betreft een technisch inhoudelijk reactie op met name tank 
gerelateerde wijzigingen in het Bal. Naast de inspraakreacties van SIKB zijn er ook door andere 
partijen veel reacties ingediend. Daarnaast wordt per 1 april aanstaande de Rbk herzien, voor 
bodembescherming is hier het Wijzigingsblad op AS SIKB 6800 in opgenomen. Tenslotte wordt 
aangegeven dat in het concept verzamelbesluit, naast het SIKB Rapport 2024-1, ook is opgenomen 
dat gebreken in een vloeistofdichte bodemvoorziening, geconstateerd bij tussentijdse controles, 
binnen drie maanden hersteld moeten zijn. Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat dit voor 
planningsproblemen gaat zorgen. Opdrachtgevers zullen in de winterperiode geen bedrijfsinterne 
inspecties (laten) uitvoeren waardoor zowel inspectiebedrijven als aannemers in het voorjaar en 
zomer problemen in de uitvoering zullen gaan krijgen. 
 
3.2 Roadshow Bodembescherming  
Jordi Verkade geeft aan dat er dat er nog steeds veel animo is bij de Omgevingsdiensten en dat de 
laatst verzorgde Roadshow bij Omgevingsdienst Fryslan weer zeer goed is verlopen. We gaan ook 
dit jaar weer verder met het verzorgen van shows. 
 
3.3 Jaarprogramma Bodembescherming 
Ter informatie is het Jaarprogramma Bodembescherming toegezonden, deze is inmiddels door de 
Programmaraad Bodembescherming vastgesteld. Het jaarprogramma biedt een terugblik op 2024 
en een vooruitblik op 2025. Naar aanleiding van het jaarprogramma geeft Stephan Romers aan dat 
de titel nog 2024 bevat, ook wordt aangegeven dat Bovag geen zitting heeft in colleges van SIKB. 
Beide zaken worden aangepast en daarna zal het document ter vaststelling aan het bestuur 
worden verzonden. 
 
3.4 Commentaarversies SAP RvA voor Inspectieschema’s en BRL-en 
De RvA heeft twee concept versies van SAP’s aan SIKB gezonden met het verzoek deze met de 
stakeholders te delen en commentaar te verzamelen. Afgesproken wordt dat eventueel 
commentaar binnen een week aan Jordi Verkade kan worden gezonden (noot: er is geen 
commentaar ontvangen). 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 Actualisatie schema AS SIKB 6700 
Jordi Verkade geeft aan dat de eerste twee vergaderingen zijn gepland en de derde vindt 
vanmiddag plaats. Het is een flinke klus en de stofkam gaat er rigoureus doorheen. Doel is in 
december van dit jaar het concept aan het college te kunnen aanbieden. 
 
4.2 Actualisatie protocol 6702 
Er hebben inmiddels twee vergaderingen met de Begeleidingscommissie plaatsgevonden, ook zijn 
er wat overleggen in klein comité geweest om met name de verschillen tussen de verschillende 
systemen te begrijpen. Ook is er door de RvA een opportunity for improvement (OFI) verstrekt, 
deze zal meegenomen worden in de herziening. Een derde vergadering is over een week gepland. 
Planning zal samenlopen met de herziening van schema 6700. 
 
4.3 Protocol 6712 
Ook hier zijn inmiddels twee vergaderingen geweest en een derde vergadering vindt volgende 
week plaats. Marc Bergijk geeft aan dat de grens bij de in het protocol meegenomen voorzieningen 
is gesteld bij de voorzieningen die in het Bal zijn opgenomen. Ook deze planning zal samenlopen 
met de herziening van schema 6700. 
 
4.4 Aanpassing examenreglement 
Ter besluitvorming is een nieuwe versie van het examenreglement DIBV aan het College 
voorgelegd. Het betreffen met name tekstuele aanpassingen. Aangemerkt wordt door Martijn 
Franssen dat in hoofdstuk 6 niet duidelijk is vermeld dat er altijd twee examinatoren moeten zijn.  

https://iplo.nl/regelgeving/regels-voor-activiteiten/zuiveringtechnisch-werk/bodemvoorschriften/
https://iplo.nl/regelgeving/regels-voor-activiteiten/zuiveringtechnisch-werk/bodemvoorschriften/
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Van Aalten 
 
 
 
 

De laatste zin op de pagina wekt de suggestie dat dit er ook één kan zijn. Daarnaast is de 
paragraaf over verzuim niet consequent. Wat als de kandidaat zich exact 7 dagen van te voren 
afmeldt, krijgt deze dan wel of niet het examengeld volledig terug.  
Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat hij nu diverse keren heeft ervaren dat een kandidaat is 
gezakt omdat het rapport niet voldoet. Het betreft hierbij het standaardrapport dat al jaren lang door 
de RvA wordt goedgekeurd. Ook maakt hij mee dat inspecteurs vragen voorgelegd krijgen die 
sommige DI-1’s niet eens zouden kunnen beantwoorden. De vraag is of we dit wel moeten willen 
en de lat niet te hoog leggen. 
Afgesproken wordt om met inbegrip van verwerking van de opmerkingen van Martijn het gewijzigde 
examenreglement vast te stellen. Daarnaast wordt afgesproken dat er een overleg wordt 
georganiseerd tussen de examencommissie, SIKB en Stichting ODI/VDV om te kijken welke 
aanpassingen gewenst zijn in de procedure, eindtermen en wijze van beoordelen. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster vermeldt dat Floris Klink heeft toegezegd om de komende weken meerdere monsters 
aan te leveren, de hoop is dat dit er dermate veel zijn dat een goede analyse kan plaatsvinden en 
het onderzoek kan worden afgerond. 
 
5.2 Data analyse protocol 6811 
De inspectieresultaten voor protocol 6811 worden al enige jaren bijgehouden en jaarlijks aan het 
College gepresenteerd. Jordi Verkade heeft ook voor 2024 een analyse uitgevoerd en presenteert 
deze aan het College. De presentatie geeft een goed en compleet beeld van de resultaten en 
trends. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC-bodemassen ronde tafel 
Henk Koster geeft een update over de ronde tafel overleggen. Afgelopen 6 maart heeft weer een 
rondetafel overleg plaatsgevonden bij ABV Haukes te Nijmegen. Dit maal waren een aantal nieuwe 
deelnemers aanwezig wat helpt om de boel weer even op scherp te zetten. Belangrijk uitgangspunt 
is dat de keten op gang moet blijven, de afzet moet immer gegarandeerd blijven. Ook moet breder 
worden gekeken naar bouwstoffen. Debby Schouten geeft aan dat hierin het circulair materialen 
plan gevolgd moet worden, deze zal het kader schetsen. Marc Bergijk geeft aan dat er behoefte is 
aan kwaliteitsborging aan twee kanten, gedacht wordt zodoende aan een toezichtstrategie en 
wellicht een BRL voor de aanleg. Voorlopig zal het initiatief doorgezet worden.  
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Jaarrapportage BRL SIKB 7700 
Dit agendapunt is komen te vervallen, zie ook ‘opening’. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Gerard Groot Koerkamp vraagt of er inmiddels al aanmeldingen van aannemers zijn om zich te 
certificeren voor SIKB protocol 7703, aanleg van asfaltvoorzieningen. Dit blijkt niet zo te zijn. 
Dennis Diercks geeft aan dat het een kip-ei verhaal is, zolang er geen concrete vraag uit de markt 
is zullen er geen bedrijven zijn die willen certificeren. 
Gerard geeft aan dat IL&T nu wederom niet aanwezig is en vraagt zich af of er nog wat gebeurt. 
Jordi Verkade geeft aan dat ze actief bezig zijn met diverse projecten en door omstandigheden nu 
niet aanwezig konden zijn. Debby Schouten vult aan dat er met name een discussie speelt over 
proportionaliteit, wanneer kan je eisen dat een vloeistofdichte vloer in zijn geheel moet worden 
verwijderd terwijl deze wel een Verklaring Vloeistofdichte Voorziening heeft. Geconcludeerd wordt 
dat de vergadering behoefte heeft aan update van de kant van IL&T. Gevraagd zal worden om dit 
in de vergadering van juni te agenderen. 
Tenslotte vraag Marc Bergijk wanneer de nieuwe versie van protocol 6902 in de Rbk wordt 
opgenomen, deze zal naar verwachting in de eerstvolgende wijziging worden opgenomen, medio 
oktober 2025. 
 
 
Volgende vergadering: 13 juni 2025 van 10.00 – 12.00 uur te GOUDA 
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Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 21 maart 2025) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

21-03-2025 Verkade Overleg inplannen tussen 
CI’s, SIKB en rapporteur 
jaarrapportage BRL SIKB 
7700 om afspraken te maken 
over tijdige aanlevering van 
gegevens. 

 

21-02-2025 Verkade Overleg inplannen tussen 
examencommissie, SIKB en 
Stichting ODI/VDV over de 
wijze van beoordeling van 
kandidaten 

 

21-02-2025 Van Aalten Update geven aan college 
over diverse projecten IL&T 
in relatie tot 
bodembescherming 

 

 
 

  
 
  


